
                                                             Z á p i s 
  

ze schůze sportovní komise ČMS CHPH konané dne 11.12.2015 v Hluku. 

Přítomni: Jan Filipi, Pavel Lundák, Petr Husák, Ing. Václav Švec 

Omluven: Marek Skrbek 

  

Členové sportovní komise projednali a navrhují: 

 

1. Po diskusi ke znění bodu 2.1. Propozic výkonnostních soutěží, který řeší započítávání 

výsledků do těchto soutěží, se členové komise shodli na tom, že možnost hostování v jiném 

OS je pouze pro rozšíření sportovní činnosti. Proto navrhují ponechat stávající znění 

propozic s tím, že je třeba zavést centrální evidenci chovatelů viz bod. 2, která bude 

veřejně přístupná a bude také zapracována do výpočetního programu.     

   

2. Zavést centrální evidenci chovatelů, veřejně přístupnou, aby bylo patrno členství chovatele 

v místním spolku a jeho začlenění do oblastního spolku.   

 

3. Upravit výpočetní program tak, aby holubi se stejnou rychlostí byli uváděni ve 

výsledkových listinách se stejným pořadím, pořadí dalších umístěných holubů adekvátně 

posunout (1,1,3,4,.. nebo 5,5,5,8,9,.. a pod.). 

 

4. Projednali minimální počty chovatelů a holubů pro vydávání výsledků viz § 17 odst.1 ZŘ. 

Doporučují oblastním spolkům využívat smysluplné kooperace se sousedními OS, tyto 

nahlásit každoročně do 28.2. ŘV zemského spolku viz § 17 odst. 2 ZŘ. 

 

 

 

  

  

  

  

V Hluku 11.12.2015                                                              Ing. Václav Švec 

                                                                                               předseda sportovní komise 


